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Boxtel, 30 september 2011 
 
Betreft:  voorstel voor het organiseren van een openbare hoorcommissie voor 

adviesorganen 
 
 
 
Geachte leden van de griffie en de gemeenteraad, 
 
 
Graag vragen wij uw aandacht voor het volgende. 
 
Stukgelopen overleg 
De afgelopen maanden zijn we als gemeenteraad helaas verschillende malen geconfronteerd met 
stukgelopen overlegsituaties van het college van B&W met officiële adviesorganen, zoals ADO, 
WeB, Heemkundekring en met als trieste toevoeging aan dat rijtje, het vastgelopen overleg met de 
dorpsraad Liempde in de afgelopen week. 
 
Met de rug tegen de muur 
Deze kwesties lijken inmiddels niet op zichzelf te staan, maar passen helaas in de gebrekkige 
wijze waarop het college omgaat met de inspraak van burgers. Veelvuldig worden zonder burgers 
te informeren in de media plannen gelanceerd, waardoor de gemeenteraad, individuele burgers, 
belangenorganisaties en adviesorganen voortdurend met hun rug tegen de muur staan. 
Vertegenwoordigende organen kunnen dan stikken of slikken, zo lijkt de tactiek van het college.  
 
De nieuwe, ook weer eerst in de pers, gepresenteerde plannen om de gemeentevijver te dempen 
voor een parkeerplaats, zijn daar wat ons betreft een sprekend en kwalijk voorbeeld van. Maar ook 
de leden van de dorpsraad Liempde kwamen deze week met soortgelijke kwesties in de media. 
 
Boze burgers 
Om maar niet te spreken over de vele individuele boze burgers die inmiddels via de media, via 
politieke partijen, via inspraakreacties, via ingezonden brieven of anderszins, hun ongenoegen 
hebben laten horen. Het zal duidelijk zijn dat dit een slechte zaak is voor het vertrouwen van de 
burger in het Boxtelse bestuur. 
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Geen invloed gemeenteraad 
De gemeenteraad heeft echter geen invloed op het overleg met vertegenwoordigde 
adviesorganen, omdat dat in de verantwoordelijkheidssfeer van het college van B&W ligt. Het is 
daarom voor de gemeenteraad lastig om haar controlerende taak uit te voeren als het gaat om dat 
overleg. Verschillende partijen vroegen in het vragenhalfuurtje van de laatste raadsvergadering al 
aandacht voor het destijds stuklopen van het overleg met ADO, maar het vragenhalfuurtje leent 
zich niet echt voor het scheppen van duidelijkheid. De verantwoordelijk wethouder geeft dan 
immers een eenzijdig antwoord op gestelde vragen, maar het adviesorgaan (in dit geval ADO) 
heeft in feite niet de mogelijkheid om daar publiekelijk op te reageren. 
 
Openbare hoorcommissie gemeenteraad 
Het zou wat onze fractie betreft dus goed zijn als de gemeenteraad zelf de mogelijkheid krijgt om 
zich een beeld te vormen van hoe adviesorganen nu tegen het overleg met het college van B&W 
aankijken en hoe zij de inspraak ervaren. Daarbij is het belangrijk om te weten waardoor het 
overleg de afgelopen tijd is stukgelopen, zodat daar naar de toekomst toe van kan worden geleerd. 
 
Het voorstel zou daarom wat ons betreft zijn om vanuit de gemeenteraad een openbare 
hoorcommissie te organiseren, waarin Boxtelse adviesorganen worden uitgenodigd om hun zegje 
te doen over het overleg met het college van B&W en de gemeente. Op die manier geeft de 
gemeenteraad als hoogste beslisniveau, de adviesorganen de mogelijkheid om hun mening en 
eventuele verbetervoorstellen aan te dragen over het overleg met het college en de gemeente. 
Daarnaast is het voor de gemeenteraad op deze manier mogelijk om een eigen onafhankelijk 
oordeel te vormen over de gang van zaken in de inspraak van adviesorganen bij het college. 
 
Betrekken uitkomsten hoorcommissie bij plannen participatie 
Op de agenda van de gemeenteraad staat momenteel geagendeerd om op korte termijn in breder 
verband te gaan kijken naar de diverse vormen van burgerparticipatie. De uitkomsten van de 
voorgestelde hoorcommissie zouden hier uitstekend bij betrokken kunnen worden. Dat komt dan 
ook tegemoet aan de wens van de gemeenteraad om ‘de burger centraal’ te stellen. 
 
Voorstel openbare hoorcommissie 
Wij willen de leden van de gemeenteraad daarom via de griffie de volgende voorstellen 
voorleggen: 
 

- De gemeenteraad organiseert een bijeenkomst van een hoorcommissie, welke als doel 

heeft de mening van adviesorganisaties te peilen over het gevoerde en te voeren overleg 

met het college van B&W en de gemeente (Vragen als: Hoe ervaren zij de inspraak?, Daar 

waar het overleg is stukgelopen: waardoor kwam dat?, Wat gaat goed?, Wat gaat niet 

goed?); 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

- Alle relevante adviesorganen worden uitgenodigd om via een inspraakreactie hun mening 

over het overleg met het college naar voren te brengen; 

- De hoorcommissie kan op de inspraakreactie reageren en aanvullende vragen stellen; 

- De hoorcommissie zal bestaan uit een vertegenwoordiging van leden van elke fractie van 

de commissie Bestuurlijke Zaken. 

Wanneer een meerderheid van de fracties voor deze voorstellen is, zal de griffie de bijeenkomst 
van de hoorcommissie verder uitwerken en organiseren. In verband met de urgentie en het belang 
van het onderwerp, stellen wij voor om de bijeenkomst van de hoorcommissie zo spoedig mogelijk, 
maar in ieder geval nog voor het einde van het jaar te organiseren. Zo nodig zullen wij de mening 
van de fracties bestendigen via een motie in de gemeenteraad. 
 
Wij willen de griffie verzoeken om aan de diverse raadsfracties uiterlijk maandag 10 oktober 2011 
een reactie te vragen of zij kunnen instemmen met de inhoud van bovengenoemde voorstellen. 
 
Mochten fracties daarbij nog suggesties of aanvullingen hebben over de vorm en inhoud van 
bijgevoegde voorstellen, dan willen wij verzoeken om deze ook uiterlijk maandag 10 oktober via de 
griffie aan ons te doen toekomen. 
 
Ervan uitgaande u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
 
 
Eric van den Broek, 
Fractievoorzitter SP 


